

## APÉ École Entre-lacs PAC

Date: November 3/22

Time: 6:30

Location: school cafeteria

Attendance:

Your PAC / Votre APE			
Jodi Edworthy, (President)	x		
Michi Steiger, (Vice President)	x		
Maya Gauthier, (Treasurer)	x		
Alicia Allatt, (Councillor)	x		
Kamila Zloty, (secretary)	x		
Attendees / Presence			
Catherine Samson		Karen Kemp	
Sonia Qobaa		Laura Grainger	
Regrets / Absence			

Time	Items for Discussion	Discussion	Person(s)
19h00	<b>1.1 Opening &amp; attendance</b> <i>1.1 Ouverture &amp; présence</i>	The meeting begins at 6:30 PM <i>La réunion commence à 18:30</i>	All <i>Tous</i>
	<b>1.2 Adoption of agenda</b> <i>1.2 Adoption de l'agenda</i>	Motion: jodi motions to adopt the agenda, Seconded by Michi: first meeting after AGM, agenda adopted <i>Motion: Jodi motions d'adoption de l'ordre du jour, Secondé par: Michi Première reunion depuis l'AGA, adoption de l'agenda</i>	All <i>Tous</i>
	<b>1.3 Adoption of minutes</b> <i>1.3 Adoption du procès-verbal</i>	Motion: null Seconded by : no minutes to adopt Motion : NIL Seconde par: aucun procès-verbal	All <i>Tous</i>
Administration's Report			
	<b>2.1 What's happening at school</b> <i>2.1 Ce qui se passe à l'école</i>	Events over the past month: x-country covert farms, soccer academy, trout creek farm New cameras: 12 around school, connected to principle's phone Water testing clear in little school. Asbestos was fixed. Reports are available to review Lunch club as started and coordinated by the teacher EA's, Halloween door decorating, rock band/music confirmed with Mr. Will (we have an agreement with him), grades 4-8 Looking for help with field trips and sporting events need \$ for transportation, art club funding for 8 weeks \$22/hr, help with the pizza prize for decorating the doors Would like to consider a winter market for the students to bring used items from home for a small fee to buy Monday lunches: "lunch box: by school cash online	Marie-Claude

## APÉ École Entre-lacs PAC

Time	Items for Discussion	Discussion	Person(s)
		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Événements des mois derniers : les courses "Covert Farm" x-country, l'académie de soccer, ferme de Trout Creek</li> <li>- Nouvelles caméras : 12 cameras autour de l'école, connectées au téléphone du directeur</li> <li>- Analyse de l'eau potable dans la petite école. L'amiante a été réparé. Les rapports sont disponibles a visionner</li> <li>- Les clubs du midi ont commencé et sont coordonné par les enseignants EA, décoration de porte d'Halloween, groupe de rock/musique confirmé avec M. Will (nous avons une entente avec lui), 4e-8e année</li> <li>- À la recherche d'aide pour les sorties éducatives et les événements sportifs, besoin de \$ pour le transport, financement du club d'art pendant 8 semaines 22 \$/h, aide avec le prix de la pizza pour décorer les portes</li> <li>- Voudrait explorer un marché d'hiver pour que les étudiants apportent leurs objets usagés pour vendre a une somme modique</li> <li>- Diner du lundi : "une boite a lunch" : coordoner par l'école en vente sur "School cash" en ligne</li> </ul>	
<b>New Business</b>			
	<b>3.1</b>		
	<b>3.2</b>		
<b>Standing Items</b>			
	<b>4.1 President's report</b> <b>4.1 Le rapport du président</b>	<p>Discussion of annual calendar to be created for the new year            We have registered in growing smiles            Winter party (as organized by Michi) to be Dec 2<sup>nd</sup>/2022 little school, potluck 5:30 to 8;30            Wine draw to organized            Valentines dance Feb 10<sup>th</sup>/23            Reviewed congress and looking for someone to attend            Notable: this meeting we provided a sitter for kids and pizza (jorja/lucy: paid \$10/hour) to encourage more attendance            Gala Etoile March 14<sup>th</sup>/23</p> <hr/> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Discussion de creer un calendrier annuel pour la nouvelle année</li> <li>- L'école est enregistré pour la levee de fonds "Growing Smile"</li> <li>- La fête d'hiver est organisée par Michi le 2 décembre 2022, dans la petite école, repas-partage de 17h30 à 20h30</li> <li>- Le tirage au sort pour la collecte de fonds du vun est a organisé</li> <li>- La danse de la Saint-Valentin sera le 10 février 2023</li> <li>- Congrès aura lieu et recherche quelqu'un pour y assister</li> <li>- A noter pour cette réunion; nous avons fourni une gardienne pour les enfants et une pizza (jorja/lucy : payé 10 \$/heure) pour encourager une plus grande participation</li> <li>- Le Gala des Etoiles aura lieu le 14 mars 2023</li> </ul>	Jodi

# Minutes

## APÉ École Entre-lacs PAC

Time	Items for Discussion	Discussion	Person(s)
	<b>4.2 Treasurer's report</b> <b>4.2 Rapport de la trésorière</b>	General 6.130.68 Gaming 5,215.71 (3,160 received)	Maya
Discussion Item		Task	Person(s)
	<b>4.1 Tasks</b> <b>4.1 Tâches</b>	Review tasks to ensure that all tasks are completed <i>Révision des tâches pour s'assurer que toutes les tâches ont été effectués.</i>	
Close of meeting and confirmation of next meeting date			
	<b>5.1 Ajournment</b> <b>5.1 Ajournement</b>	The meeting adjourns at 8:00 PM. The next meeting will take place on Jan 5 <sup>th</sup> /23 at 6:30 La séance est levée à 20h00. La prochaine réunion aura lieu le 5 janvier 2023 à 18h30	Jodi
Meeting Schedule (Meetings begin at 7:00pm via ZOOM)			